



Mötesprotokoll, styrelsemöte DIFF

Plats: **Djäknegården**

Mötesdatum: **2016-06-08**

Protokoll nr:

Närvarande: Ulf Lundmark, Margareta Wolf Watz, Monika Eriksson, Margareta Ström, Annica Wredin, Helena Sandberg, Johanna Heikkilä	
---	--

§ 1. Mötets öppnande

Ulf öppnar mötet och hälsar välkommen.

§ 2. Val av justerare, sekreterare

Val av justerare: Margareta Wolf Watz

Val av sekreterare: Johanna Heikkilä

§ 3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns. Annica har en punkt på övrigt.

§ 4. Föregående protokoll/underskrift

Genomgång av föregående protokoll.

Tord kan sladda grusplanen.

§ 5. Projekt Djäknegården

Ulf har haft kontakt med arkitekten Bie tre gånger på kort tid. Han har varit och kollat på Bygdegården och mätt in samt gjort ett alternativ för utbyggnad. De företag han arbetar åt heter JBR-konsult AB. Bie kommer begära ut fastighetskartor från Lantmäteriet.

Nu har vi skisser som Bie har gjort på ytterfasaden. Inget invändigt ritat ännu. Mindre utbyggnad på 27 m² till befintlig del samt en ny utbyggnad en plan på ca 100 m². Taket i befintlig byggnad sänks ca 30 cm och möjliggör bättre utrymme på övervåningen.

Viktigt med en stor hall med förvaring. Kanske kan vi ha en lösning i hallen med ställ som man kan skjuta fram när man behöver mycket förvaring eller använda övervåningen.

Vi behöver också bra förvaring för stolar och bord.

Ytterfasaden som Bie har skissat på tycker vi är lämplig och fin och vi tror den passar bra in i omgivningen.



Vi kanske kan bygga i etapper och börja med utbyggnaden på det befintliga huset samt renovera befintlig byggnad. Går det att göra utbyggnaden på befintligt hus lite större än på Bies skisser och göra en ytterligare utbyggnad vid senare skede?

Ett förslag på invändig lösning är att vi gör befintligt lekrum till kök. Resterande yta längst till väster behöver vi ha trappa, städ, förråd, hall, kök, pannrum och toalett. Då skulle vi kunna ha en skärmvägg eller liknande i samlingslokalen så att den går att dela upp i två samlingsrum. Vi behöver veta vilka väggar som är bärande så vi kan gå vidare med att fundera var vi ska ha de utrymmen vi behöver.

1. Vi pratar med Bie om våra funderingar kring utbyggnaden och våra behov. Ulf försöker kalla in han till en ny träff. Ulf kollar med Lars om bärande väggar. Margareta kollar med kommunen om de har ritningar på befintligt hus.
2. Vi kallar arbetsgruppen när vi vet mer om hur vi kan lösa själva utbyggnaden och har ett mer konkret förslag.

§ 6. Ekonomi

Ulf och Annica har fått tillgång till kontot.

Annica funderar på om vi skulle byta bank från Nordea. Vi vill ha en personlig kontakt på banken, Annica har pratat med banken och kommer få svar via mail. Banken har rått oss att ha kvar gåvo-pengarna på det konto vi har nu.

§ 7. Djäkne

Djäkne har haft avslutning.

§ 8. Drift

Nedre vägen har haft vårstäd med efterföljande grillning.

Swosh har varit och spolat toaletten det var stock i.

§ 9. Medlemmar

Vi behöver en lista med de medlemmar som har betalat medlemsavgiften för året så att Roger har den när någon vill boka.

§ 10. Övriga rapporter

Ulf har haft kontakt med Lindgren (skola, fastigheter) om uthyrning till barndagvårdarna nästa år. Ulf kollar upp konsumentprisindex.

§ 11. Övriga frågor

Bankbyte, Annica tog det under ekonomi.



Det har varit praxis att styrelsemedlemmar har kunnat boka lokal kostnadsfritt. Vi tar upp frågan nästa årsmöte.

§ 12. Information

§ 13. Nästa möte

23 augusti

§ 14. Vad kan vi göra bättre!

§ 15. Mötets avslutande

Sekreterare Johanna Heikkilä

Justerare Margareta Wolf Watz